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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 4.12. 2015  v RKD
v Sučanoch.

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom
kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD.

P r í t o m n os ť   n a       z     a     s     a     d n u     t í :

Funkcionári Obce a OcÚ:
1.   Ing. Vladimír Plžik -   starosta obce 
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu
3.   Mgr. Lenka Orelová               -   hlavná kontrolórka obce

P o s l a n c i :   
1. Ing. Peter Belica
2. Mgr. Veronika Ďaďová                        
3. Martin Rybár  
4. Ing. Eva Bencová 
5. JUDr., Mgr. Peter Belica
6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH
7. Mgr. Róbert Kováč
8. Jaroslav Makovník  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.
10. Ing. Ján Jamriška  
11.  Bc. Ján Adamovský 

Ostatní prítomní:
1.  Daniela Ligačová -   zapisovateľka
2. Mgr. Eva Belicová                 -    právnička

Hostia:  
                - viď prezenčná listina

                                                                                                                                         
P r o g r a m :
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice
3. Projekt Modernizácia sústavy verejného osvetlenia 
4. Zmena rozpočtu obce na rok 2015 súvisiaca s projektom Modernizácie sústavy VO
5. Informácia k riešeniu problematiky Komunitného centra
6. Rôzne
7. Interpelácie
8. Záver

1. O t v o r e n i e  

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie
obecného zastupiteľstva. 
Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci
boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli,
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web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.  

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú.

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  p. Jaroslav Makovník a Martin Rybár

Hlasovanie  za  schválenie  návrhovej  komisie  v  zložení  –  p.  Jaroslav  Makovník
a     p.     Martin Rybár
Za: 9 (Ing. Peter Belica,  Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovký, Ing. Ján
Jamriška,  JUDr.  Peter  Belica,  MUDr.  Iveta  Trnovská  MPH,  Mgr.  Veronika  Ďaďová,  Ing.
Vladimír Bulej, PhD. )
Proti: 0
Zdržal sa: 2  /p. Jaroslav Makovník, Martin Rybár/
Neprítomní: 0

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica  

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení –   Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica 

Za: 9  ( Bc. Ján Adamovský, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár,
MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica,  Ing. Vladimír Bulej,
PhD. )
Proti: 0
Zdržal sa: 2 / Ing. Eva Belicová, Ing. Peter Belica /
Neprítomní:  0

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u
Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. 

Hlasovanie - schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva:

Za : 11 (Ing. Peter Belica,  Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovký, Ing.
Ján  Jamriška,  p.  Martin  Rybár,  JUDr.  Peter  Belica,  p.  Jaroslav  Makovník,  MUDr.  Iveta
Trnovská, MPH, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD./

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0 

3. Projekt Modernizácia sústavy verejného osvetlenia 

Starosta  informoval  o problémoch,  ktoré  nastali  s realizáciou  projektu  Modernizácia
verejného osvetlenia.  Z našej  strany boli  splnené  všetky podmienky,  bola  podaná žiadosť
k 31.8.2015,  prebehlo  verejné  obstarávanie  cez  elektronické  trhovisko,  ale  stále  nebola
podpísaná  zmluva  s ministerstvom  máme  len  potvrdené,  že  naša  žiadosť  bola  schválená
a zmluva  bude  podpísaná.  Z tohto  dôvodu sa  nebudú stíhať  dohodnuté  termíny realizácie
projektu, teraz sa musí čakať na vyjadrenie Úradu pre verejné obstarávanie  či obstarávanie
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prebehlo  v poriadku.  Starosta  na  základe  tohto  kontaktoval   firmu  p.  Bečku  –  ELMA/
a zisťoval, či je firma schopná realizovať všetky práce do konca roku 2015. Jedná sa o montáž
asi 720 ks svietidiel. Bolo potvrdené, že sú to schopní realizovať. V tom prípade  je potrebné
ísť na preklenovací úver. Problém môže nastať aj na Úrade pre verejné obstarávanie, nakoľko
bol len jeden záujemca, nemusia dať súhlas s regulérnosťou verejného obstarávania.
Ing. Katarína Malková informovala o cenovej ponuke svietidiel, /iné nie ako v projekte/,  
ktoré bolo podstatne nižšia ako v projekte, nakoľko rekonštrukcia by stála asi 328 590,00 €, 
takže celý projekt modernizácie verejného osvetlenia je predražený. Navrhuje, aby sa 
modernizácia a výstavba verejného osvetlenia robila postupne, veľké riziko je v zmluve 
nakoľko sú neaktuálne všetky termíny. 
Zástupcovia Žilinskej Rozvojovej agentúry p. Branislav Zacharides a Ing. Michal Laktiš 
informovali poslancov, že výzva vyšla veľmi neskoro, všetky termíny boli šibeničné a ak sa 
odstúpi od zmluvy nebudú žiadne postihy. Tento projekt je veľmi rizikový, nakoľko je veľmi 
krátky termín na dokončenie projektu. 
Diskusia:
p. Martin Rybár – dotaz, či sa v týchto projektoch bude pokračovať aj v nasledujúcich rokoch,
hlavne čo sa týka verejného osvetlenia
p. Zacharides – tieto projekty končia v tomto roku, čo sa nevyčerpá v roku 2015 nebude sa 
dať vyčerpať, a hlavne čo sa týka verejného osvetlenia určite nebude žiadny projekt 
a oprávnené náklady sú len faktúry uhradené v roku 2015
Ing. Vladimír Bulej, PhD. -  koľko obcí realizuje projekty ohľadom verejného osvetlenia
p. Zacharides – realizujú sa projekty asi v posledných dvoch týždňoch a majú podstatne menej
svietidiel ako v našej obci, mali podpísané zmluvy s ministerstvom
p. Laktiš – pre realizáciu projektu je potrebné brať do úvahy množstvo svietidiel, počasie 
a hlavne je potrebné rátať, že toto všetko musí byť v majetku a musia k tomu byť vyhotovené 
preberacie protokoly. Naša obec k 31.12. 2015 nebude mať stanovisko Úradu pre verejné 
obstarávanie a práce musia byť ukončené do 31.12.2015.
Starosta oboznámil, že ak by sme išli aj tak do projektu, musíme si zobrať preklenovací úver 
A preto je potrebné sa rozhodnúť, či ako obec pôjdeme do rizika a budeme projekt realizovať.
Mgr. Orelová – ak si obec zoberie preklenovací úver, ktorý by sa preklasifikoval na 
investičný, aj tak by obec splnila podmienky zadĺženosti podľa zákona /zadĺženie do 60%/.
p. Kráľ starosta obce Krpeľany – majú ten istý problém, nevedia, čo majú robiť, aj keď majú 
podstatne menej svietidiel ako obec Sučany.  
Ing. Peter Belica – vieme, aké máme problémy s firmou Sagacita a po informáciách od p. 
Zacharidesa a p. Malkovej nebude hlasovať za realizáciu projektu, radšej bude za postupnú 
rekonštrukciu osvetlenia 
p. Laktiš – zmluva ak by aj bola schválená, vždy  sa musí realizovať aj práca aj svietidlo 
nesmie sa meniť, musí sa striktne dodržať projekt, nie sú kapacitné možnosti  projekty 
obsiahnuť
p. Rybár – na základe všetkých skutočností je projekt  nereálny, nedá sa to  časovo stihnúť
Mgr. Belicová – zmluva s p. Bečkom sa musí aj tak upravovať, nereálne termíny, nebudú z nej
plynúť žiadne záväzky
Ing. Vladimír Bulej, PhD. – nebude hlasovať za rizikový projekt
Starosta sa informoval, či by nemohli ísť úhrady v dvoch sumách, a to za materiál a potom za 
realizované služby
p. Laktiš – toto nie je možné, nakoľko v rozpočte je určená cena za svietidlo aj 
s namontovaním, je potrebné mať odovzdávací protokol,  zaradené všetko v majetku a na 
ministerstve už všetko zdokladované musí byť najneskôr 31.12.2015. Dátumovo to nie je 
možné stihnúť. 
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p. Martin Rybár – nebude hlasovať za rizikový projekt , obec má ísť do výmeny svietidiel ale 
postupne.
 Zástupcova Žilinskej rozvojovej agentúry sa poďakovali za spoluprácu.
Ing. Belica Peter – podal dotaz aké budú nové výzvy v komunálnej politike. 
Branislav Zacharides – výzvy na rekonštrukciu MŠ, ale podmienkou je min. 30% rómskych 
detí alebo výzva na znižovanie energetickej efektívnosti budov, mali by to byť školy a verené 
budovy, ale jedná sa o komplexné prerobenie, a preto to budú veľmi drahé projekty, a tým 
pádom sa to bude týkať veľmi málo budov
Ing. Belica – či nie sú výzvy na sociálne účely
p. Zacharides – len na drobné sociálne služby do 20 ľudí
Mgr. Róbert Kováč – veľmi rizikový projekt, nebude hlasovať za
Ing. Eva Bencová – miera rizika pri projekte je veľmi vysoká, je za postupné vymieňanie 
svietidiel z vlastných peňazí.
Mgr. Eva Belicová – zmluva o dielo s p. Bečkom sa bude musieť prerábať, dátumy sú 
zmätočné, zmluva je neúčinná
Ing- Vladimír Bulej, PhD. – realizácia projektu je nereálna
p. Kráľ – oznámenie o schválení projektu majú od začiatku novembra a k dnešnému dňu 
nemajú nič iné
Martin Rybár – sa informoval ako sa robia jednotlivé merania svietivosti
p. Zacharides – pre merania sú potrebné špecifické podmienky, nemôžu sa vykonávať stále
Ing. Eva Bencová – ak sa pôjde do modernizácie postupne v etapách, vždy nás to vyjde 
lacnejšie, ak by sme aj dostali peniaze z eurofondov

Hlasovanie – za realizáciu  projektu Modernizácia sústavy verejného osvetlenia

Za : 0 
Proti: 10 (Ing. Peter Belica,  Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, p. 
Martin Rybár, JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. 
Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, PhD)
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 1 /Bc. Ján Adamovký/

4. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2015 súvisiaca s projektom Modernizácie sústavy
VO

Zmena rozpočtu je bezpredmetná, nakoľko realizácia projektu nebola odsúhlasená

5. Informácia k riešeniu problematiky Komunitného centra
Starosta informoval poslancov, že od nového roku bude pravdepodobne znovu KC. 
Oboznámil ich so  zámerom  presunutia KC z RKD do priestorov bývalého bytu školníka 
v ZŠ a Klub Montesstori presunúť do budovy Gólu. Preto je potrebné opraviť budovu, jedná 
sa o výmenu okien a opravu kúrenia. 
Mgr. Orelová -  ak bude fungovať KC musí sa vychádzať z toho, či bude zamerané len na deti
alebo aj dospelých. Ak sa bude venovať len deťom, lepšie budú pre fungovanie centra 
priestory ZŠ.
Prednosta informoval, že KC sú zamerané na prácu s deťmi aj dospelými. Zatiaľ KC 
fungovalo v RKD, ale nebolo to dobré, preto je potrebné opraviť budovu Gólu a náklady na 
opravu by boli asi 10 000,- €. 
Diskusia:
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MUDr. Iveta Trnovská – sociálna komisia sa zaoberala činnosťou KC, nesplnilo svoj účel, pre
obec je potrebná práca v teréne
Mgr. Róbert Kováč – KC nesplnilo svoj účel, potrebné je vychovávať deti ale aj rodičov, malo
by sa nachádzať v škole a hlavne pracovať v teréne 
MUDr. Trnovská – mala pripomienky aj k pracovnej dobe pracovníčok, hlavne je potreba 
venovať sa deťom poobede
Mgr. Veronika Ďaďová – požiadala o správu o činnosti KC, v čom spočíva práca pracovníčok 
KC, aká je predstava o činnosti KC v budúcnosti, aký je prínos centra pre občanov, ktorí ho 
navštevovali. 
Starosta odpovedal, že správa o činnosti KC existuje a je potrebné ju preposlať poslancom.
Prednosta povedal, že kým nebolo KC deti sa bez dozoru motali po dedine, ako vzniklo KC 
deti predsa len vyvíjali nejakú činnosť.
Starosta odpovedal, že rómskej komunite sa musíme venovať.
p. Martin Rybár – budovy budú chátrať, ak sa im nebudeme venovať a je za, aby sa Gól 
opravil.
Ing. Eva Bencová – KC by nemalo byť v škole

6. Rôzne
JUDr. Peter Belica – obecný rozhlas po oprave je nastavený veľmi hlasno, 
pripomienkujú to občania

7.  Interpelácie
Interpelácie neboli

8. Záver 
Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť
a zasadnutie  OZ ukončil.

Daniela Ligačová
zapisovateľka       

Overovatelia zápisnice: 

                                                   ..........................................           ........................................
                                                          Ing. Eva Bencová                           Ing. Peter Belica

  ....................................                                                         .......................................
    Mgr. Vladimír Olbert                                                   Ing. Vladimír Plžik
        prednosta OcÚ                                                                                   starosta obce
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